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Mr. Mohamed Ibn Chambas strongly condemns the renewed waves  
of attacks in North Eastern Nigeria 

 

Dakar, 18 December 2014- The Special Representative of the United Nations Secretary-General for 
West Africa (UNOWA) and High-Level Representative of the Secretary-General to Nigeria, Mr. 
Mohamed Ibn Chambas strongly condemns the renewed waves of attacks in Borno State, North 
Eastern Nigeria and the continuous violence against innocent civilians, notably reported large 
abductions of women and children. 

 

SRSG Mohammed Ibn Chambas calls on the Nigerian authorities to curb the continuous attacks taking 
place in the North-East and bring the perpetrators of these attacks to justice. 

 

The High-Level Representative of the Secretary-General to Nigeria renewed the sympathy of the 
United Nations to the families of the victims, the people and the Government of Nigeria.  

 

### 

M. Mohamed Ibn Chambas condamne fermement les vagues de violence dans le 

Nord-Est du Nigeria 

Dakar, le 18 Décembre 2014- Le Représentant spécial du Secrétaire Général des Nations Unies pour 

l'Afrique de l'Ouest (UNOWA) et Représentant de Haut Niveau du Secrétaire Général pour le Nigeria, 

M. Mohamed Ibn Chambas, condamne fermement les nouvelles vagues d’attaques perpétrées dans 

l'Etat de Borno, dans le Nord-Est du Nigeria, ainsi que la poursuite des violences contre des civils 

innocents, y compris les enlèvements de femmes et d'enfants. 

RSSG Mohammed Ibn Chambas appelle les autorités nigérianes à poursuivre la lutte contre ces 

attaques dans le Nord-Est et à traduire leurs auteurs devant les tribunaux compétents. 

Le Représentant de Haut Niveau du Secrétaire Général au Nigeria renouvelle la sympathie de 

l'Organisation des Nations Unies aux familles des victimes, au peuple et au gouvernement du Nigeria. 
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